
Protokół  nr 7/16 

z XIX sesji Rady Gminy Sośno 

z dnia 29 września 2016r. 

 

           Sesja odbyła się w Gminnym Domu Kultury w Sośnie; obrady trwały od 

godz.1000 do 1345. W sesji uczestniczyło 14 radnych –nieobecna radna Anna 

Jaginiak; lista obecności stanowi załącznik niniejszego protokołu.  

W obradach uczestniczył Wójt Gminy Pan Leszek Stroiński, Sekretarz Gminy 

Pan Piotr Dobrzański, Skarbnik Gminy Elżbieta Romot,  a także Dyrektor ZGK 

Pan Marcin Grubicki, Kierownik Gminnej Oświaty Pan Adam Ostrowski oraz 

dyrektorzy gminnych placówek oświatowych.  

Lista osób zaproszonych i uczestniczących  w obradach stanowi załącznik 

niniejszego protokołu.  

 

     Pod obrady sesji zaproponowany został  następujący porządek obrad: 

1. Otwarcie obrad. 

2. Stwierdzenie quorum. 

3. Wybór sekretarza obrad. 

4. Wręczenie stypendiów naukowych. 

5. Przyjęcie protokółu z obrad poprzedniej sesji. 

6. Informacje: 

    - o pracy komisji stałych w okresie między sesjami,  

    - informacja o działaniach Wójta Gminy oraz o realizacji interpelacji  

       i wniosków zgłoszonych na poprzedniej sesji. 

7. Zgłaszanie interpelacji przez radnych. 

8. Odpowiedzi na interpelacje zgłoszone podczas obrad. 

9. Informacje dotyczące funkcjonowania oświaty. 

10.Podjęcie uchwał:  

      -w sprawie zmian w budżecie; 

      -w sprawie zmian w Wieloletniej Prognozie Finansowej;  

      -w sprawie ustalenia stawki jednostkowej dotacji przedmiotowej dla 

samorządowego zakładu budżetowego; 

      -w sprawie regulaminu utrzymania czystości i porządku na terenie gminy 

Sośno;  

      -w sprawie szczegółowego sposobu i zakresu świadczenia usług w zakresie 

odbierania odpadów komunalnych od właścicieli nieruchomości i 

zagospodarowania tych odpadów w zamian za uiszczoną przez właściciela 

nieruchomości opłatę za gospodarowanie odpadami komunalnymi; 

     -w sprawie określenia terminu, częstotliwości i trybu uiszczania opłaty za 

gospodarowanie odpadami komunalnymi; 

     -w sprawie wzoru deklaracji o wysokości opłaty za gospodarowanie 

odpadami komunalnymi oraz terminu i miejsca składania deklaracji przez 

właścicieli nieruchomości położonych na terenie gminy Sośno; 

      -w sprawie zatwierdzenia Planu Odnowy Miejscowości Tuszkowo; 

      -w sprawie sprzedaży nieruchomości niezabudowanej w Dziednie; 
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      -w sprawie rozpatrzenia skargi na Wójta Gminy; 

11. Wolne wnioski i zapytania. 

12. Odpowiedzi na wnioski i zapytania.  

13. Zakończenie obrad. 

 

 

Przebieg obrad: 

 

Ad.1. 

Przewodnicząca Rady Gminy radna Krystyna Wąsik otworzyła i prowadziła  

obrady sesji. 

 

 

Ad.2. 

Na podstawie listy obecności Przewodnicząca Rady Gminy stwierdziła quorum 

wymagane do odbycia sesji i podejmowania prawomocnych uchwał - obecnych 

14 radnych (nieobecna radna A.Jaginiak).   

      Przewodnicząca RG zwróciła uwagę, że w zaproponowanym porządku 

obrad nie została ujęta jedna uchwała (dot.ustalenia stawki jednostkowej dotacji 

przedmiotowej dla samorządowego zakładu budżetowego); niemniej projekt tej 

uchwały był przedstawiony podczas posiedzeń wszystkich komisji. 

      Radni jednogłośnie wyrazili zgodę na wprowadzenie powyższego projektu 

uchwały do porządku obrad.   

 

 

Ad.3. 

Sekretarzem obrad wybrany został radny Mariusz Kuszewski. 

 

 

Ad.4. 

Wręczenie stypendiów naukowych.  

      Przewodnicząca Rady Gminy udzieliła głosu Wójtowi Gminy, który 

podkreślił ogromny trud i wysiłek młodzieży by osiągnąć tak wysoką średnią 

ocen wiedzy oraz umiejętności -wyróżnieni uczniowie w roku szkolnym 

2015/2016 uzyskali średnią ocen powyżej 5,0 oraz minimum dobrą ocenę z 

zachowania. Pan Wójt złożył gratulacje dla wszystkich nagrodzonych uczniów, 

a także ich rodziców oraz nauczycieli – jak podkreślił wykształcony uczeń to 

gwarancja dobrobytu na przyszłość, w związku z czym warto inwestować w ten 

materiał.  

Wyjaśnił również powód przeniesienia w roku bieżącym uroczystości wręczenia 

stypendiów z czerwca na sesję wrześniową (sesja czerwcowa została 

przyśpieszona w związku z tym nie były znane jeszcze wszystkie oceny na 

koniec roku szkolnego). 
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      Pan Wójt zaprosił dyrektorów szkół celem przedstawienia tegorocznych 

stypendystów oraz wspólnego wręczenia stypendiów naukowych – łącznie 27 

osobom.  

     Dyrektor Szkoły Podstawowej w Przepałkowie Pani Maria Gorzelańczyk 

przedstawiła 1 stypendystę ze swojej placówki, a Dyrektor Zespołu Szkół w 

Sośnie Pan Michał Wojciechowski przedstawił 11 stypendystów ze Szkoły 

Podstawowej oraz 4 z Gimnazjum. Natomiast Dyrektor Zespołu Szkół w 

Wąwelnie Pani Krystyna Lewandowska przedstawiła 5 uczniów Gimnazjum 

oraz 6 uczniów Szkoły Podstawowej w Wąwelnie. 

      Radni gromkimi brawami przyłączyli się do gratulacji kierowanych zarówno 

do wybitnej i zarazem ambitnej młodzieży, ich rodziców oraz nauczycieli.  

      Podczas krótkiej przerwy w obradach wykonano pamiątkowe fotografie z 

przedstawicielami samorządu gminy. 

 

 

Ad.5 

Jednogłośnie przyjęto protokół z obrad poprzedniej sesji. 

 

 

Ad.6. 

Informacje z pracy w okresie między sesjami złożyli kolejno: 

 

- Przewodnicząca Komisji Finansów, Planowania Budżetu i Spraw Socjalnych – 

radna Joanna Siódmiak-Niemczewska, 

- Przewodniczący Komisji Oświaty, Kultury, Zdrowia i Sportu - radny Józef 

Opas; 

- Przewodniczący Komisji Rolnictwa, Bezpieczeństwa i Ochrony P.Poż. –radny 

Ryszard Badziński; 

- Przewodnicząca Komisji Rewizyjnej - radna Wanda Gackowska, która 

przedstawiła również sprawozdanie z przebiegu kontroli w Gminnym Ośrodku 

Pomocy Społecznej. 

 

      Informacje przedstawione przez Przewodniczących Komisji stanowią 

załączniki niniejszego protokołu. 

 

       Następnie Wójt Gminy Pan Leszek Stroiński przedstawił informację o 

podejmowanych działaniach między sesjami oraz o realizacji interpelacji z 

poprzedniej sesji.  

Przedstawiona przez Pana Wójta informacja załączona została do protokołu.  

       Pan Wójt ponadto podziękował organizatorom gminnego święta plonów w 

Rogalinie za przygotowanie tej uroczystości oraz organizatorom uroczystości 

60-cio-lecia KGW w Mierucinie.   
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Ad.7. 

Zgłaszanie interpelacji przez radnych. 

1) Radna Krystyna Raźna zwróciła uwagę, że lustro drogowe zamontowane 

przy posesji p.Borowicz w Wąwelnie (przy wyjeździe od strony 

Mierucina) usytuowane zostało pod wierzbą; obecnie długie gałęzie 

zasłaniają to lustro, w związku z czym widoczność jest znacznie 

utrudniona – są dni, że tego lustra w ogóle nie widać.   

2) Radny Stanisław Szyling zgłosił problem rolników z Wielowicza 

odnośnie użytkowania łąk; problem spowodowany jest przez bobry –

kopią dziury, budują tamy, na skutek czego zalewane są łąki i rolnicy nie 

mogą właściwie ich użytkować; radny apelował o podjęcie działań by 

skutecznie pomóc rolnikom. 

 

 

Ad.8. 

Odpowiadając na zgłoszone interpelacje Pan Wójt stwierdził m.in. iż problem 

zgłoszony przez radną K.Raźną wymaga niewielkich działań, wydaje się iż 

wystarczyć będzie przycięcie gałęzi drzewa. 

      Problem bobrów ta skomplikowany temat; bobry zdominowały także 

ostatnie posiedzenie Powiatowej Izby Rolniczej, które odbywało się w 

Wielowiczu. Wszyscy o problemie wiedzą, ale nikt nie wie jak go rozwiązać 

ponieważ bóbr jest zwierzęciem chronionym, pomimo wydawania zezwoleń na 

odstrzał, myśliwi nie są zbyt nim zainteresowani (ponieważ jest to bardzo 

trudne); być może w tej kwestii pomocne będzie pojawienie się w naszych 

lasach wilka, który jest naturalnym wrogiem bobrów. Bobry niszczą również 

instalacje wodno-kanalizacyjne, jednakże nie wolno niszczyć zbudowanych 

przez nie tam. 

 

 

Ad.9. 

Informacja o przygotowaniu szkół do nowego roku. 

      Przewodnicząca Rady Gminy udzieliła głosu Wójtowi Gminy, który tytułem 

wprowadzenia do tematu zaznaczył, że temat funkcjonowania gminnej oświaty 

był również przedstawiany ogólnie mieszkańcom  podczas zebrań wiejskich - w 

szczególności o prowadzonych zadaniach inwestycyjnych w placówkach 

szkolnych. Pan Wójt podkreślił jednocześnie, że działania te mają bezpośredni 

wpływ na poprawę estetyki, bezpieczeństwa w tych placówkach, a także 

funkcjonalności i oszczędności środków finansowych. Zwrócił także uwagę, że 

w roku bieżącym zmniejszone zostały środki na oświatę (subwencja) z uwagi na 

mniejszą (o 37) liczbę dzieci w szkołach. Po raz pierwszy w historii nie została 

utworzona pierwsza klasa w Szkole w Sośnie (zgłoszono tylko 2 uczniów, i są 

oni dowożeni do szkoły w Wąwelnie). Od tego roku wożone są również dzieci 

niepełnosprawne z terenu naszej gminy do Szkoły Nr 2 w Sępólnie. 

 



 5 5

 

       Następnie głos zabrał Kierownik Oświaty Pan Adam Ostrowski, który 

przedstawił obszerną informację nt. przygotowania szkół do nowego roku 

szkolnego, w której zawarte zostały najważniejsze informacje dotyczące 

m.in.liczebności oddziałów w szkołach podstawowych, gimnazjach i 

przedszkolu, liczby zatrudnionych nauczycieli oraz ich wykształcenia, a także 

pracowników administracyjnych i obsługi; poinformował również o 

realizowanym w szkołach dożywianiu dzieci oraz o pomocy finansowej 

(stypendialnej). 

Pan Ostrowski przedstawił radnym także informację o przygotowaniu 

technicznym placówek oświatowych – zakres prac remontowych 

wykonywanych głównie w okresie wakacyjnym.  

Podsumowując swoje wystąpienie Pan Ostrowski stwierdził, iż dzięki 

zaangażowaniu organu prowadzącego, dyrektorów placówek, a także rad 

rodziców - stan higieny, bezpieczeństwa i estetyki szkół jest bardzo dobry. 

     Przedstawiona zebranym szczegółowa informacja stanowi załącznik 

niniejszego protokołu. 

 

        Radna Wanda Gackowska poprosiła o wyjaśnienie różnicy pomiędzy 

kiedyś funkcjonującymi stypendiami naukowymi, a dzisiejszymi – pełniącymi 

role stypendiów socjalnych. 

 

        Pan Adam Ostrowski wyjaśnił, że na początku tej sesji były uczniom 

wręczane  właśnie  stypendia naukowe, przyznawane przez dyrektorów szkół –

za wybitne osiągnięcia w nauce; natomiast nazwa stypendia socjalne przyjęta 

została przez ustawodawcę (Ministerstwo Oświaty), aby nie mylić tej pomocy z 

zasiłkami przyznawanymi przez GOPSy (na życie). Pomimo tego, że jest to 

również pomoc socjalna, jednakże przyznawana jest za to, że jest się uczniem i 

przeznaczona może być wyłącznie na przedmioty potrzebne dziecku do nauki.   

 

      Pan Wójt podziękował Dyrektorkom wszystkich placówek oświatowych 

oraz nauczycielom, a także Kierownikowi Oświaty za dotychczasową bardzo 

trudną i odpowiedzialną pracę.  

 

     Przewodnicząca Rady Gminy życzyła jednocześnie aby w roku przyszłym 

wyniki egzaminów w naszych placówkach szkolnych były lepsze. 

  

      Następnie głos zabrała Skarbnik Gminy Elżbieta Romot przedstawiając 

sprawozdanie finansowe z wykonania zadań dotyczących funkcjonowania 

gminnej oświaty; zwróciła jednocześnie uwagę, że radni otrzymali informacje w 

tym zakresie w pliku dotyczącym wykonania budżetu za I półrocze. 

     

     Radni nie podjęli dyskusji do przedstawionych informacji. 
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     Przewodnicząca Rady Gminy podziękowała za przygotowanie i 

przedstawienie obszernych informacji dotyczących funkcjonowania gminnej 

oświaty. 

 

 

Ad.10. 

Podjęcie uchwał: 

     Projekt uchwały sprawie zmian w budżecie przedstawiła Skarbnik Gminy. 

     Po zapoznaniu zebranych z treścią oraz uzasadnieniem zmian w tegorocznym 

budżecie  - uchwałę Nr XIX/115/16 w sprawie zmiany uchwały w sprawie 

budżetu na 2016 rok przyjęto jednogłośnie; w głosowaniu udział wzięło 14 

radnych. 

 

 

    Pani Skarbnik przedstawiła treść uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej 

Prognozy Finansowej oraz jej uzasadnienie. Radni nie zgłosili uwag. 

Uchwałę Nr XIX/116/16 w sprawie  uchwały w sprawie Wieloletniej Prognozy 

Finansowej budżetu gminy Sośno na lata 2016-2026 – przyjęto jednogłośnie.  

 

 

     Treść kolejnych projektów uchwał wraz z ich uzasadnieniami przedstawił 

Sekretarz Gminy Pan Piotr Dobrzański. 

 

      Radni jednogłośnie przyjęli uchwałę Nr XIX/117/16 w sprawie ustalenia 

stawki jednostkowej dotacji przedmiotowej dla samorządowego zakładu 

budżetowego; w głosowaniu udział wzięło 14 radnych. 

 

 

      Następnie, po zapoznaniu się z treścią uchwały w sprawie regulaminu 

utrzymania czystości i porządku na terenie gminy Sośno radni podjęli dyskusję, 

w której m.in.Przewodnicząca RG zwróciła uwagę na zapowiadane od 1 lipca 

zmiany ustawowe dotyczące m.in. jednakowych w całym kraju zasad 

segregowania śmieci.  

 

      Sekretarz Gminy zwrócił uwagę, że jeśli zmiana tej ustawy zostanie 

wprowadzona, to na wprowadzenie jej w życie gminy będą miały odpowiedni 

czas (5 lat), poza tym proponowane w tej ustawie kolory pojemników/worków 

na śmieci  są takie same jakie obecnie funkcjonują w naszej gminie.  

 

       Przewodniczący Komisji Rolnictwa Ryszard Badziński poprosił o 

wyjaśnienie stwierdzenia, iż śmieci będą odbierane tak jak dotychczas.  
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     Sekretarz Gminy  zapewnił, że zapis dotyczący częstotliwości odbioru śmieci 

w tej uchwale tj. w regulaminie utrzymania czystości i porządku w gminie, nie 

uległ zmianie i jest –„nie rzadziej niż raz na 6 tygodni”.  

 

     Po zakończeniu dyskusji radni jednogłośnie podjęli uchwałę Nr XIX/118/16 

w sprawie regulaminu utrzymania czystości i porządku na terenie gminy Sośno; 

w głosowaniu udział wzięło 14 radnych. 

 

 

      W dalszej części zapoznano się z treścią projektu uchwały w sprawie 

szczegółowego sposobu i zakresu świadczenia usług w zakresie odbierania 

odpadów komunalnych od właścicieli nieruchomości i zagospodarowania tych 

odpadów w zamian za uiszczoną przez właściciela nieruchomości opłatę za 

gospodarowanie odpadami komunalnymi. 

 

       W podjętej przez radnych dyskusji Przewodniczący Komisji Rolnictwa 

Ryszard Badziński nawiązując do przedstawionej wcześniej informacji z pracy 

Komisji Rolnictwa zwrócił uwagę, iż komisja nie wypracowała jednoznacznego 

stanowiska odnośnie m.in.kwestii częstotliwości odbioru śmieci zmieszanych. 

Ponadto radny, nawiązując do przekazanej sołtysom informacji dotyczącej 

planowanego odbioru od mieszkańców śmieci wielkogabarytowych, wniósł o 

wyjaśnienie tematu odbioru od mieszkańców zużytych opon. Podkreślił, że 

podczas posiedzenia komisji wyjaśniano, że jeśli przedsiębiorca (rolnik) kupuje 

oponę, to zużytą oddaje w tym samym miejscu; jednakże np.AGROMA 

twierdzi, że nie ma takiego obowiązku i nie przyjmuje zużytych opon; w 

związku z powyższym należy wyjaśnić -co obywatel (bez względu na to czy jest 

przedsiębiorcą czy nie) powinien zrobić ze zużytą oponą?.  

 

       Pan Wójt zwrócił uwagę, że informacja dotycząca zbiórki odpadów 

wielkogabarytowych dotyczy zasad obecnie jeszcze obowiązujących tzn. do tej 

pory opony -za wyjątkiem używanych do produkcji rolniczej- trafiały na 

PSZOK; po przyjęciu nowej uchwały, opony będziemy zbierać przy okazji 

odbioru śmieci wielkogabarytowych. Opony używane do produkcji rolniczej 

powinny trafiać do jednostek nimi handlujących (podobnie jak np.lodowki).  

 

     Sekretarz Gminy podkreślił, że w projekcie uchwały mówimy o odpadach 

komunalnych. 

 

       Przewodnicząca Rady Gminy wniosła o wyjaśnienie, czy po przyjęciu 

nowej uchwały w sprawie zasad odbioru śmieci, już w październiku opony będą 

odbierane?  Przewodnicząca wyrażała stanowisko, iż uchwała ta wchodząc w 

życie w październiku może sugerować zastosowanie przyjętych w niej zasad 

jeszcze w roku bieżącym. 
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       Pan Wójt wyjaśnił, iż ogłaszając w ubiegłym roku przetarg na odbiór śmieci 

nie mieliśmy takiego zapisu, w związku z czym te opony w roku bieżącym nie 

mogą być odbierane; jednostka odbierająca śmieci nie ma w umowie wpisanego 

odbioru opon, więc nie może tego realizować. Nowe zapisy znajdą 

odzwierciedlenie w nowym SIWSie i obowiązywać będą w roku przyszłym; na 

podstawie nowopodjętej uchwały przygotowywane będą materiały przetargowe 

i według nich realizowany będzie odbiór śmieci w roku przyszłym.  

Poprzednia uchwała zobowiązywała nas do opracowania poprzedniego SIWSu, 

nowa uchwała pozwoli na przygotowanie nowej dokumentacji przetargowej i 

realizowanie tych zadań w roku przyszłym.  

 

     Przewodniczący Komisji Rolnictwa ponownie zwrócił uwagę na zapis pkt. 

2a w uchwale, że odbierane będą m.in. „zużyte opony” – nie określa się które 

opony; w związku z tym należy wyjaśnić czy w ogóle będą one przyjmowane, 

czy też nie; ponieważ w uchwale mówi się jasno, że będą. 

 

      Sekretarz Gminy p.Piotr Dobrzański zwrócił uwagę na problem prawny, na 

podstawie dotychczasowych przepisów jesteśmy związani umową zawartą z 

Konsorcjum (na tej również podstawie odbierane są odpady wielkogabarytowe – 

o czym mówi komunikat kierowany do mieszkańców); na zbiórkę opon w roku 

bieżącym nie mamy zaplanowanych (w SIWSie) pieniędzy. Nowa uchwała 

wejdzie w życie 14 dni po publikacji w Dzienniku Urzędowym Woj.Kuj.-Pom., 

a nowe przepisy odnosić się będą do nowej umowy na odbiór śmieci od naszych 

mieszkańców.  Możemy się jedynie zastanowić, co zrobić do końca bieżącego 

roku, w tej wyjątkowej sytuacji – czy zrobić zbiórkę opon? 

 

     Radny Mariusz Kuszewski nawiązując do problemu ze ściągnięciem od 

niektórych mieszkańców należności za śmieci, zwrócił uwagę na tytuł tej 

uchwały podkreślając, iż śmieci są odbierane „….w zamian za uiszczoną przez 

właścicieli nieruchomości opłatę ..…”. Radny sugerował jednocześnie zmianę 

tego zapisu -skoro musimy śmieci odebrać, pomimo że mieszkaniec nie uiści tej 

opłaty.  

 

     Sekretarz Gminy wyjaśnił, że na podstawie art.6e cytowanej w podstawie 

prawnej ustawy, rada gminy podejmuje uchwałę, której tytuł wynika z tego 

zapisu ustawowego. Konsekwencje nie uiszczania przez mieszkańców tej opłaty 

określone zostały ustawie o utrzymaniu czystości oraz o postępowaniu 

egzekucyjnym. Pomimo braku spójności w tytule tej uchwały, nie mamy 

niestety możliwości nie odbierania śmieci.  

 

      Przewodnicząca Komisji Rewizyjnej Wanda Gackowska zgłosiła zapytanie, 

czy radni będą mieli jeszcze możliwość przedyskutowania stanu zatrudnienia w 

ZGK w Sośnie, w szczególności w zakresie zadań związanych z gospodarką 
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śmieciową, a głównie z uwagi na realizowanie ściągalności zadłużeń za śmieci 

przez Urząd Skarbowy, a nie przez pracowników ZGK. 

 

      Przewodnicząca Rady Gminy zapewniła, że w m-cu październiku 

prowadzone będą przez Radę Gminy dalsze dyskusje nt.śmieci –zapoznawać się 

będziemy z kalkulacjami dotyczącymi m.in. wysokości stawek za śmieci. 

 

      Pan Wójt zwrócił uwagę, że problem zgłoszony przez radną Gackowską nie 

ma nic wspólnego z uchwałami podejmowanymi na dzisiejszej sesji; koszty 

zatrudnienia mogą wpływać na kalkulację stawek opłat, a te sprawy będą 

omawiane w terminie późniejszym.  

Pracownik zatrudniony w ZGK nigdy nie był i nie mógł być jednocześnie 

komornikiem – do tej pory egzekutorem należności był Wójt.  

 

      Przewodniczący Komisji Rolnictwa Ryszard Badziński zgłosił wniosek 

formalny dotyczący częstotliwości odbioru śmieci -1 raz w miesiącu w okresie 

zimowym, czy też 1 raz na 6 tygodni. 

Wyraził też swoją opinię, podkreślił brak sprawiedliwości społecznej przy 

podjęciu decyzji, że od niektórych „uprzywilejowanych” mieszkańców naszej 

gminy śmieci odbierane będą raz na tydzień, za tę samą stawkę. 

 

      Przewodnicząca Rady Gminy w pierwszej kolejności poddała pod 

głosowanie zapis zawarty w § 1.1a) projektu uchwały omawianej już podczas 

posiedzeń komisji tj. –śmieci zmieszane odbierane będą  1 raz na miesiąc od 1 

kwietnia do 30 września, a w okresie zimowym (od 1 października do 31 marca) 

1 raz na 6 tygodni, za wyjątkiem osiedla mieszkaniowego w Sośnie (SM) - gdzie 

śmieci odbierane będą 1 raz w tygodniu.   

      W wyniku przeprowadzonego głosowania radni opowiedzieli się 

większością głosów za zapisem zawartym w projekcie uchwały: za – głosowało 

11 radnych, przeciw – 1 radny, 2 radnych wstrzymało się od głosu. 

  

       Po zamknięciu dyskusji Radni większością głosów przyjęli uchwałę (o 

treści nie zmienionej) Nr XIX/119/16 w sprawie szczegółowego sposobu i 

zakresu świadczenia usług w zakresie odbierania odpadów komunalnych od 

właścicieli nieruchomości i zagospodarowania tych odpadów w zamian za 

uiszczoną przez właściciela nieruchomości opłatę za gospodarowanie odpadami 

komunalnymi; w głosowaniu udział wzięło 14 radnych (za głosowało 12 

radnych, 1 przeciwny i 1 wstrzymujący się). 

 

 

      W dalszej części radni jednogłośnie przyjęli uchwałę Nr XIX/120/16 w 

sprawie określenia terminu, częstotliwości i trybu uiszczania opłaty za 

gospodarowanie odpadami komunalnymi; w głosowaniu udział wzięło 14 

radnych. 
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     Jednogłośnie także przyjęto uchwałę Nr XIX/121/16 w sprawie wzoru 

deklaracji o wysokości opłaty za gospodarowanie odpadami komunalnymi 

składanej przez właścicieli nieruchomości, terminie i miejscu składania 

deklaracji przez właścicieli nieruchomości oraz warunkach i trybie składania 

deklaracji za pomocą środków komunikacji elektronicznej z terenu Gminy 

Sośno; w głosowaniu udział wzięło 14 radnych. 

 

 

     Radni jednogłośnie przyjęli też uchwałę Nr XIX/122/16 w sprawie 

zatwierdzenia Planu Odnowy Miejscowości Tuszkowo; w głosowaniu udział 

wzięło 14 radnych. 

 

 

    Uchwałę Nr XIX/123/16 w sprawie sprzedaży nieruchomości gruntowej w 

Dziednie przyjęto jednogłośnie. 

 

 

     Uchwałę Nr XIX/124/16 w sprawie rozpatrzenia skargi na Wójta Gminy 

Sośno; w głosowaniu udział wzięło 14 radnych. 

 

 

Ad.11. 

Wolne wnioski i zapytania: 

- Radna Wanda Gackowska odwołując się do artykułu zamieszczonego w WK 

dot.sprzedanej działki w Sośnie przy ul.Dworcowej,  pytała czy rada gminy ma 

jakikolwiek wpływ na ewentualne wycięcie dębów znajdujących się przy tej 

ulicy. 

- Przewodniczący Komisji Rolnictwa Ryszard Badziński nawiązując do 

wcześniej zgłoszonego problemu bobrów poinformował, że myśliwi z terenu 

naszej gminy do tej pory nie otrzymywali pozwolenia na odstrzał bobrów; tego 

typu pozwolenia otrzymywali jedynie leśnicy; w tej chwili ma nastąpić zmiana 

w tym temacie – odstrzały otrzymają również Koła Łowieckie; na tą chwilę 

trudno jest jeszcze powiedzieć ile ich będzie.  

 

 

Ad.12. 

Odpowiadając na wnioski i zapytania zgłoszone podczas obrad Wójt Gminy Pan 

Leszek Stroiński poinformował m.in. iż na dzień dzisiejszy nikt jeszcze nie 

zwrócił się z wnioskiem o wycięcie dębów rosnących przy ul.Dworcowej. Z 

wnioskiem takim może zwrócić się jedynie administrator drogi, przy której one 

rosną (Zarząd Drogowy); przy czym potrzebna by tu była opinia RDOŚu w tej 

sprawie. Rada Gminy w tej sprawie nie ma żadnych kompetencji. 



 11 1

1

 

      Wracając do tematu bobrów Pan Wójt dodał, iż w ubiegłym roku Wojewoda 

Kujawsko-Pomorski wydał zezwolenie na odstrzał ok.70 sztuk bobrów. 

 

 

Ad.13. 

W związku  z wyczerpaniem porządku obrad Przewodnicząca Rady Gminy 

zamknęła obrady sesji. Poinformowała jednocześnie, że kolejna sesja  

planowana jest w dniu 27 października; radni zostaną powiadomieni 

telefonicznie o planowanych posiedzeniach prezydium oraz komisji.    

 

 

 

Sekretarz obrad    

Mariusz Kuszewski 

                                                                              Przewodnicząca Rady Gminy 

                                                                                 Krystyna Wąsik 
Protokolant 

Jolanta Lapke 


